

**Medical
check-ups are
a hassle**

**A plan with
NO health
questions and
medical
check-ups**



Underwritten by:

eTiQa
Insurance

**Humanising
Financial Services.**



Maybank

Smart Cash Xtra

Making the right financial move doesn't have to be a daunting task. Ease your mind with Smart Cash Xtra, a participating endowment plan that provides you with guaranteed life insurance benefits and a continuous stream of income over 20 years with only a 6-year premium payment term. What's more, you'll also enjoy potential bonuses, so you'll no longer need to worry about the challenges of managing your money.

The policy's 6-year premium paying term allows you and your family to establish a stable financial reserve, whilst helping you to achieve financial freedom much sooner. All you need to do is pay the premium and you will receive annual guaranteed cash payments immediately from the end of the very first year. Then sit back and watch your money continue to grow throughout your policy term to remain worry-free.

Key Highlights:

1. Guaranteed approval without the hassle of health questions or medical check-up, up to insured amount of RM250,000.
2. Annual guaranteed cash payments as a percentage of the basic sum insured from the end of the first policy year.
3. Get a discount when you pay your premium in advance.
4. Potential yearly and maturity bonuses to be rewarded based on fund performance.
5. Death and Total Permanent Disability (TPD) coverage, with additional 100% sum insured payable occurring due to accidental causes.

A Perfect Blend of Savings and Protection

Smart Cash Xtra offers a perfect blend of savings and financial protection for you and your family with exceptional growth potential for your money.

1. Secure Your Family's Future

Smart Cash Xtra provide financial security to you and your family with life insurance protection against death and TPD due to natural and accidental causes.

a. Benefit for Death and TPD

In the event of Death or TPD during the policy term, the benefit payable to your family will be the basic sum insured, or total premiums paid to date less any guaranteed cash payments paid to date, whichever is higher. The amount paid includes accumulated guaranteed cash payments, reversionary and terminal bonuses, if any.

b. Additional Payout for Accidental Death and Accidental TPD

An additional 100% of basic sum insured is payable in an unfortunate accidental event resulting in Death or TPD during the policy term.

Note: Coverage for TPD will cease at age 65 (age next birthday) or up to policy maturity, whichever is earlier.

Coverage for Accidental Death will cease at age 70 (age next birthday) or up to policy maturity, whichever is earlier.

2. Receive Yearly Guaranteed Cash Payments

Smart Cash Xtra guarantees annual cash payments right from the end of the first policy year itself! These payments will continue up to the maturity of your policy in 20 years, providing you with a steady and regular income.

Smart Cash Xtra Guaranteed Cash Payment:
(as a percentage of basic sum insured)

End of Policy Year	Smart Cash Xtra (yearly payout)
1 - 6	8%
7 - 17	16%
18 - 20	20%
Total Payout	284%

You will receive the guaranteed cash payments on an annual basis in arrears automatically upon enrolment. Alternatively, you may opt to have them accumulated with interest and get paid in the event of death or TPD or upon surrender or maturity of your policy. Before selecting the accumulation or payout features, you are strongly advised to speak to our Sales Representative to understand the terms and conditions of the accumulation/payout feature, and its potential impact on your future liquidity needs.

3. Enhance Your Savings through Bonus Additions

Smart Cash Xtra is enhanced with possibilities to boost your savings further. Depending on the performance of the participating fund, you may receive additional non-guaranteed bonuses on top of the guaranteed cash payments.

The non-guaranteed bonuses come in the form of simple Reversionary Bonus which is declared annually, and Terminal Bonus which may be payable when your policy ends.

The full value of the Reversionary Bonus will not be payable upon surrender of the policy prior to the maturity date.

4. Maturity Benefit

This benefit will be payable when your policy matures on your survival to the end of the policy term, provided your policy is still in force. The amount payable is the basic sum insured along with accumulated guaranteed cash payments, if any, and bonuses, if any.

Frequently Asked Questions:

1. Who is eligible to be insured under this plan?

Any person between the age of 14 days to 60 years old (age next birthday) is eligible to be insured under this plan.

2. How long will my policy last?

20 years.

3. Will I have to pay the premium until the policy ends?

No. You will only need to pay for 6 years but you will enjoy continuous coverage up to 20 years. This will ease your financial commitments in the later years and put your mind at ease so much sooner.

4. How do I pay my premiums?

You can use your Maybank's account or card to pay your premiums. The premium will be automatically debited from your Maybank savings account, current account or any credit card.

5. What is the amount I should insure myself?

It all depends on your personal financial needs, goals and circumstances. However, the amount of basic sum insured starts from RM15,000.

6. Can I surrender my policy at any time?

You may surrender your policy but you are likely to lose some of your premiums if you do it after a short period. Your policy acquires a cash value only after your policy has been in force for at least 3 consecutive years. We encourage you to avoid surrendering your policy to ensure that your long term savings objectives are achieved.

7. Am I eligible for tax relief for the premium paid under this policy?

You may qualify for tax relief on your personal income tax subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia.

Major Exclusions

To keep the benefits affordable, no benefit amount will be paid, due to the following causes:

Cause	Death benefit	Accidental Death benefit	Total and Permanent Disability benefit
Suicide while sane or insane within one year from the issue date or latest reinstatement date of the policy	x		
Self-inflicted injuries or suicide or attempted suicide, while sane or insane		x	x
Participation in criminal act, illegal act, strike, riot or civil commotion		x	x
Participation in any dangerous or hazardous activity, or non-commercial aviation		x	x
Injuries or hospitalization as a result of drug addiction, or while under the influence of alcohol		x	x
Provoking physical violence		x	
Inhalation of poison, gas or fumes		x	
Pre-existing condition within two years from the issue date or latest reinstatement date. This exclusion is only applicable to guaranteed acceptance policy	x		x

Note: The list is non-exhaustive. Please refer to policy contract for the full list of exclusions under this policy.

For Your Attention

1. The contents of this brochure may be changed without prior notice.
2. This brochure is a summary of the terms and conditions of the plan. This brochure is not a legally binding contract or commitment.
3. Please request a sales illustration from your Maybank Sales Representative, prior to submitting an application for the plan. The sales illustration contains additional details on the terms and conditions of the plan. Please review the sales illustration to satisfy yourself that the benefits fulfil your needs and that the premiums are affordable.
4. Should your application for the plan be accepted by us, a policy contract will be sent to you to confirm commencement of the plan. Please refer to the policy contract for the full, legally binding terms and conditions of the plan. Should you choose to cancel this plan, for whatever reason, please notify us in writing within 15 days of receipt of the policy contract. On such cancellation we will refund any premiums you have paid, less medical fees if any, which were incurred in making this plan application.
5. Please pay any premiums due within 31 days of the premium due date. Premiums will be due regularly at intervals over the duration of the plan, as set out in the policy contract. Failing to pay premiums when due will discontinue all your benefits under the plan.

If you cancel the plan within the first two years from commencement, you may not receive any payment. On cancellation in subsequent years, the payment amount received may be less than the premiums you have paid.

6. All premiums paid by you under the plan will be subject to charges or taxes, including Goods and Services Tax, and you may qualify for personal tax relief on this plan subject to the decision of the relevant tax authorities in Malaysia.
7. Should you require additional information on Life Insurance, please refer to the *insuranceinfo* booklets on 'Life Insurance'. These booklets are available at all our branches, or can be obtained from our Maybank Sales Representatives, or by visiting www.insuranceinfo.com.my.

Call **1300 88 6688**, visit any Maybank branch or log on to **www.maybank2u.com.my** for more details, terms and conditions.

This plan is underwritten by Etiqa Life Insurance Berhad (1239279-P), a subsidiary of Malayan Banking Berhad (3813-K). Etiqa Life Insurance Berhad is licensed under Islamic Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia.

Etiqa Life Insurance Berhad is located at Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof, 59000 Kuala Lumpur. This plan is distributed by Malayan Banking Berhad (3813-K) and the headquarters is located at Menara Maybank, 100 Jalan Tun Perak, 50050 Kuala Lumpur.

Disclaimer: This brochure provides a brief description and is not exhaustive. It is for reference only. For more details, please refer to the Takaful certificate. Terms and conditions apply.

**Pemeriksaan
perubatan adalah
rumit**

**Pelan TANPA
soalan
kesihatan atau
ujian
perubatan**



Smart Cash Xtra

Mengambil langkah kewangan yang betul tidak perlu menjadi suatu tugas yang membebankan. Tenangkan minda anda dengan Smart Cash Xtra, suatu pelan endowmen sertaan yang menyediakan jaminan manfaat insurans hayat dan aliran pendapatan yang berterusan selama 20 tahun dengan tempoh pembayaran premium selama 6 tahun sahaja. Disamping itu, anda juga berpotensi untuk menikmati bonus dan seterusnya tidak perlu lagi bimbang tentang cabaran menguruskan wang anda.

Dalam jangkamasa pembayaran premium selama 6 tahun, ia membolehkan anda dan keluarga anda untuk mewujudkan simpanan kewangan yang stabil dan pada masa yang sama membantu anda bebas dari kekangan kewangan dengan lebih cepat. Apa yang perlu anda lakukan adalah membayar premium dan anda akan menerima pembayaran tunai tahunan yang dijamin serta merta bermula dari penghujung tahun pertama polisi anda. Selepas itu, anda hanya perlu menunggu dan melihat wang anda berganda secara berterusan sepanjang tempoh polisi anda tanpa sebarang kerisauan.

Ciri-ciri Utama:

1. Jaminan penerimaan dengan jumlah diinsuranskan sehingga RM250,000 tanpa soalan kesihatan atau pemeriksaan perubatan.
2. Jaminan pembayaran tunai tahunan sebagai peratusan jumlah asas yang diinsuranskan dari penghujung tahun pertama polisi.
3. Nikmati diskaun apabila anda membuat pembayaran premium secara pendahuluan.
4. Berpotensi untuk mendapat bonus tahunan dan bonus pada kematangan bergantung kepada prestasi dana.
5. Manfaat kematian dan Hilang Upaya Menyeluruh & Kekal (HUMK) dengan tambahan 100% jumlah asas yang diinsuranskan akan dibayar akibat kemalangan.

Gabungan Sempurna Diantara Simpanan dan Perlindungan

Smart Cash Xtra menawarkan gabungan sempurna diantara simpanan dan perlindungan kewangan untuk anda dan keluarga anda dengan potensi peningkatan kewangan yang tinggi.

1. Jaminan Masa Depan Keluarga Anda

Smart Cash Xtra menyediakan jaminan kewangan untuk anda dan keluarga anda dengan perlindungan insurans hayat terhadap kematian dan HUMK secara semula jadi dan akibat kemalangan.

a. Manfaat untuk Kematian dan HUMK

Sekiranya berlaku Kematian atau HUMK sepanjang tempoh polisi anda, manfaat yang akan dibayar kepada keluarga anda adalah jumlah asas yang diinsuranskan atau jumlah premium yang dibayar setakat ini ditolak dan sebarang bayaran tunai terjamin dibayar setakat ini, yang mana lebih tinggi. Jumlah yang dibayar adalah termasuk pembayaran tunai dijamin terkumpul, bonus-bonus berbalik dan terminal, jika ada.

b. Pembayaran Tambahan Bagi Kematian dan HUMK Akibat Kemalangan

Tambahan 100% daripada jumlah asas yang diinsuranskan akan dibayar sekiranya berlaku kemalangan yang mengakibatkan Kematian atau HUMK sepanjang tempoh polisi.

Nota: Perlindungan untuk HUMK akan tamat pada usia 65 (umur hari lahir yang berikutnya) atau sehingga polisi matang, yang mana lebih awal. Perlindungan untuk Kematian Akibat Kemalangan akan tamat pada usia 70 (umur hari lahir yang berikutnya) atau sehingga polisi matang, yang mana lebih awal.

2. Dapatkan Pembayaran Tunai Dijamin Secara Tahunan

Smart Cash Xtra menjamin pembayaran tunai tahunan bermula dari penghujung tahun pertama polisi tersebut! Pembayaran ini akan berterusan sehingga ke tarikh matang polisi anda iaitu 20 tahun untuk membolehkan anda menerima pendapatan yang tetap dan berterusan.

Smart Cash Xtra Pembayaran Tunai Dijamin:
(sebagai peratusan jumlah asas yang diinsuranskan)

Penghujung Tahun Polisi	Smart Cash Xtra (pembayaran tahunan)
1 - 6	8%
7 - 17	16%
18 - 20	20%
Jumlah Pembayaran	284%

Anda akan menerima pembayaran tunai dijamin pada setiap tahun secara automatik dan tertunggak selepas penyertaan anda. Sebagai alternatif, anda boleh memilih untuk menerima pembayaran tersebut terkumpul bersama dengan faedahnya dan akan dibayar sekiranya berlaku kematian atau HUMK atau ketika penyerahan polisi atau setelah polisi anda matang. Sebelum memilih ciri jumlah terkumpul atau pembayaran, anda dinasihatkan untuk berbincang dengan Wakil Jualan kami untuk memahami terma dan syarat ciri jumlah terkumpul/pembayaran yang berpotensi memberi kesan terhadap keperluan mudah tunai masa depan anda.

3. Tingkatkan Simpanan Anda Melalui Tambahan Bonus

Smart Cash Xtra dipertingkatkan dengan kemungkinan untuk menggandakan lagi simpanan anda. Bergantung kepada prestasi dana sertaan, anda mungkin akan menerima bonus tambahan tidak dijamin, disamping pembayaran tunai dijamin.

Bonus-bonus tidak dijamin ini adalah dalam bentuk Bonus Berbalik mudah yang diisytiharkan setiap tahun dan Bonus Terminal yang mungkin dibayar apabila polisi anda tamat.

Nilai penuh Bonus Berbalik tidak akan dibayar apabila penyerahan polisi dibuat sebelum tarikh matang.

4. Manfaat Kematangan

Manfaat ini akan dibayar apabila polisi anda matang sekiranya anda masih hidup sehingga tempoh polisi anda berakhir, dengan syarat polisi anda masih berkuatkuasa. Jumlah yang akan dibayar adalah jumlah asas yang diinsuranskan bersama-sama dengan pembayaran tunai dijamin terkumpul, jika ada, beserta bonus-bonus, jika ada.

Soalan-soalan Lazim :

1. Siapakah yang layak untuk dilindungi di bawah pelan ini?

Sesiapa yang berumur di antara 14 hari hingga 60 tahun (umur hari lahir yang berikutnya) layak untuk diinsuranskan di bawah pelan ini.

2. Berapa lama polisi saya akan berkuatkuasa?

20 tahun.

3. Adakah saya perlu membayar premium sehingga polisi ini tamat?

Tidak. Anda hanya perlu membayar untuk 6 tahun sahaja tetapi anda akan menikmati perlindungan yang berterusan sehingga 20 tahun. Ini akan meringankan komitmen kewangan anda pada tahun-tahun seterusnya dan memberi ketenangan minda buat anda dengan lebih awal lagi.

4. Bagaimanakah caranya saya membuat pembayaran premium?

Anda boleh menggunakan akaun atau kad Maybank anda untuk membayar premium. Premium akan didebit secara automatik dari akaun simpanan dan akaun semasa Maybank atau kad kredit.

5. Berapakah jumlah yang perlu saya insuranskan untuk diri saya?

Ianya bergantung kepada keperluan, matlamat serta keadaan kewangan peribadi anda. Walau bagaimanapun, jumlah asas yang diinsuranskan bermula dari RM15,000.

6. Bolehkah saya membuat penyerahan polisi saya pada bila-bila masa?

Anda boleh membuat penyerahan polisi tetapi anda mungkin akan kehilangan sejumlah premium sekiranya anda melakukannya dalam tempoh yang singkat. Polisi anda hanya akan memperoleh nilai tunai selepas polisi ini telah berkuatkuasa sekurang-kurangnya 3 tahun berturut-turut. Kami menggalakkan supaya anda mengelak daripada melakukan penyerahan polisi anda bagi memastikan objektif simpanan jangka panjang anda tercapai.

7. Adakah saya layak untuk mendapat pelepasan cukai bagi premium yang dibayar di bawah polisi ini?

Anda mungkin layak untuk mendapat pelepasan cukai ke atas cukai pendapatan peribadi anda, tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.

Pengecualian

Untuk memastikan manfaat sentiasa mampu dimiliki, tiada pembayaran akan diberikan di bawah pelbagai komponen pelan, atas sebab-sebab berikut:

Sebab	Manfaat Kematian	Manfaat Kematian akibat Kemalangan	Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal
Membunuh diri, sama ada semasa siuman atau tidak siuman dalam tempoh satu tahun dari tarikh pengeluaran polisi atau tarikh terakhir pengembalian semula yang terkini	x		
Kecederaan diri yang disengajakan atau cubaan bunuh diri, ketika siuman atau tidak siuman		x	x
Penglibatan di dalam sebarang aktiviti jenayah atau melanggar undang-undang, mogok, rusuhan atau kekacauan umum		x	x
Penglibatan di dalam sebarang aktiviti dan sukan berbahaya, atau penerbangan bukan komersil		x	x
Kecederaan atau penghospitalan akibat ketagihan dadah, atau semasa dibawah pengaruh alkohol		x	x
Kecederaan akibat provokasi keganasan fizikal		x	
Penyedutan racun, gas atau wasap		x	

Sebab	Manfaat Kematian	Manfaat Kematian akibat Kemalangan	Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal
Keadaan sedia ada dalam tempoh dua tahun dari tarikh pengeluaran polisi atau tarikh pengembalian semula terkini. Ini hanya tertakluk kepada polisi penerimaan terjamin	x		x

Nota: Senarai ini tidak menyeluruh. Sila rujuk pada kontrak polisi untuk senarai lengkap pengecualian-pengecualian di bawah polisi ini.

Untuk Perhatian Anda

1. Maklumat yang terkandung dalam brosur ini boleh dipinda tanpa sebarang notis terlebih dahulu.
2. Brosur ini adalah ringkasan daripada terma dan syarat pelan ini. Brosur ini tidak boleh dianggap sebagai kontrak atau komitmen.
3. Sila minta ilustrasi jualan daripada Wakil Jualan Maybank anda sebelum membeli pelan ini. Ilustrasi jualan mengandungi maklumat terperinci berkenaan terma dan syarat pelan ini. Sila semak ilustrasi jualan untuk mendapatkan kepastian bahawa manfaat-manfaat adalah sesuai dengan keperluan anda dan jumlah premium yang perlu dibayar adalah mengikut kemampuan anda.
4. Sekiranya permohonan anda terhadap pelan ini diluluskan oleh kami, kontrak polisi akan dihantar untuk mengesahkan permulaan pelan. Sila rujuk dan baca kontrak polisi untuk terma dan syarat penuh. Sekiranya anda ingin membatalkan pelan ini, bagi apa jua alasan, sila maklumkan kepada kami secara bertulis dalam masa 15 hari dari tarikh penerimaan kontrak polisi dan kami akan membayar balik premium yang telah diterima selepas ditolak kos pemeriksaan perubatan yang ditanggung (jika ada).
5. Sila bayar premium dalam tempoh tangguh selama 31 hari dari tarikh premium tersebut perlu dibayar. Premium yang perlu dibayar adalah tetap sepanjang tempoh pelan seperti yang dinyatakan dalam kontrak polisi. Kegagalan membayar premium akan menamatkan kelayakan anda untuk menerima manfaat di bawah pelan ini.

Anda tidak akan menerima sebarang pembayaran jika anda menamatkan pelan ini dalam dua tahun yang pertama dan manfaat pembayaran tahun berikutnya mungkin kurang daripada jumlah premium yang telah dibayar.

6. Semua premium akan tertakluk kepada caj-caj atau cukai-cukai yang berkenaan termasuk Cukai Barang dan Perkhidmatan, dan anda mungkin layak untuk pelepasan cukai, tertakluk kepada keputusan oleh pihak berkuasa cukai Malaysia.

7. Jika anda memerlukan maklumat tambahan mengenai insurans hayat, sila rujuk kepada risalah *insuranceinfo* tentang 'Insurans Hayat' yang boleh didapati di semua cawangan kami atau anda boleh mendapatkan salinannya daripada Wakil Jualan Maybank atau kunjungi www.insuranceinfo.com.my.

Hubungi **1 300 88 6688**, kunjungi mana-mana cawangan Maybank atau layari **www.maybank2u.com.my** untuk maklumat lanjut, terma dan syarat.

Pelan ini adalah diunderait oleh Etiqa Life Insurance Berhad (1239279-P), sebuah subsidiari Malayan Banking Berhad (3813-K). Etiqa Life Insurance Berhad adalah dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.

Etiqa Life Insurance Berhad adalah berlokasi di Dataran Maybank, No.1 Jalan Maarof, 59000 Kuala Lumpur. Pelan ini diedarkan oleh Malayan Banking Berhad (3813-K) dan ibu pejabat berlokasi di Menara Maybank, 100 Jalan Tun Perak, 50050 Kuala Lumpur.

Penafian: Brosur ini menyediakan maklumat ringkas yang tidak lengkap. Ia adalah semata-mata untuk rujukan sahaja. Untuk maklumat lanjut, sila rujuk kepada Kontrak polisi. Tertakluk kepada terma dan syarat.

反复的体检费时又费力

拥有一个
免健康问卷和
免医疗体检的
保险计划



Smart Cash Xtra

要做一个明智的财务选择未必是个艰巨的差事。今天就让 Smart Cash Xtra 来为您解忧。Smart Cash Xtra 是一个分红型储蓄保单, 提供您人寿保障和长达20年的定期入息, 只需6年的保费缴付期。此外, 您还有机会享受额外的红利, 不必再为管理您的财务伤脑筋了。

这保单的6年保费缴付期可以让您和您家人建立稳定的财务储备, 同时帮助您早日实现财务自由。您只需缴付保费, 随后便可在第一个保单年年末领取到年度保证现金支付。接下来, 您就能无忧无虑地看着您的财富在保单期间继续增长。

主要特点

1. 总保险金额达至25万令吉的申请, 将保证获得批准, 并无需任何健康审核或体检。
2. 在第一个保单年年末支付的年度保证现金支付为基本保额的百分比。
3. 可享有提前支付保费折扣优惠。
4. 潜在的年度分红或期满分红将按基金表现获得奖励。
5. 因意外导致, 死亡和完全及永久残疾保障将额外支付100% 保额。

储蓄和保障的完美结合

Smart Cash Xtra 为您和您家人提供了一个完美的储备和财务保障方案, 为您的财富带来无限增长的机会。

1. 保障您家人的未来

Smart Cash Xtra 提供因自然和意外造成死亡和完全及永久残疾保障, 为您和您家人提供财务保障。

a. 死亡和完全及永久残疾保障

若在保单有效期间发生死亡或完全及永久残疾事故, 您的家人将会获得的利益是基本保额, 或已缴付的保费总额再扣除已支付的保证现金, 视何者为高。支付的总额将包含累积的保证现金支付, 储备红利和终期红利 (如有)。

b. 意外造成的死亡和完全及永久残疾可获额外赔偿

若在保单有效期间发生意外死亡或完全及永久残疾事故,此保单将支付额外100%的基本保额。

备注:完全及永久残疾保障将于65岁(下个生日年龄)终止或至保单期满,视何者为先。

意外死亡保障将于70岁(下个生日年龄)终止或至保单期满,视何者为先。

2. 领取年度保证现金支付

Smart Cash Xtra 的年度保证现金支付在第一个保单年年末便能领取!这些现金支付将会持续20年至保单期满为止,提供您稳定和定期的入息。

Smart Cash Xtra 保证现金支付:

(基本保额的百分比)

保单年年末	Smart Cash Xtra (每年支付)
1 - 6	8%
7 - 17	16%
18 - 20	20%
每年总支付额	284%

您在投保后的每年末都可领取到保证现金支付(扣除任何债务后)。或您可选择将保证现金支付金累积起来赚取利息,在发生死亡或完全及永久残疾事故、或退保、或保单期满时才一起支付。在选择累积或支付方式前,我们建议您向我们的销售顾问咨询,以了解累积/支付方式的条规,及它对您未来资金流动需求的潜在影响。

3. 透过额外红利提高您的储蓄

Smart Cash Xtra 可以进一步提高您的储蓄。除保证现金支付外,您还有可能领取额外的非保证红利,视公司分红储备基金表现而定。

这些非保证红利是以每年公布的单元储备红利形式支付,和在保单终止时以终期红利支付。

如在保单期满前退保,所支付的储备红利将不会是全额。

4. 期满利益

若当您在保单期满时还活着,而保单也还生效的话,此利益将在保单期满时支付。所支付的总额是基本保额加上所累积的保证现金支付(如有),和红利(如有)。

常见问题:

1. 谁能投保此计划?

任何人士年龄介于14天至60岁(下个生日年龄)的都可投保此计划。

2. 我的保单能维持多久?

20年。

3. 我需要一直缴付保费直到保单期满吗?

不需要。您只需缴付6年的保费便可享有长达20年的保障。这将会减轻您以后的财务负担,让您早日安心。

4. 我要如何缴付保费?

您可利用您的Maybank转账卡来缴付保费。保费将通过Maybank储蓄户口、来往户口或任何信用卡自动转帐。

5. 我应该为自己投保多少保额?

这得视您的个人财务需求、目标和情况而定。此计划的最低基本保额从RM15,000起。

6. 我可以随时退保吗?

您可在任何时候退保,但如果您在很短的时间内退保,您可能会损失一些保费。您的保单必须连续生效至少3年才会有现金价值。我们建议您尽可能避免退保,以确保您能实现您的长期储蓄目标。

7. 缴付此保单的保费是否能享有税务减免?

您可在个人所得税里享有税务减免,但得根据马来西亚内陆税收局的规定及批准。

主要不保事项

为了维持此保单的可负担性, 以下情况发生时将不受保:

原因	死亡保障	意外死亡保障	完全及永久残疾保障
不论受保人是否神智清醒或精神失常, 在保单的生效日期或复保日期的1年内自杀	X		
无论神智清醒或精神失常, 自残受伤, 自杀或企图自杀		X	X
参与罪案、非法活动、罢工、暴动或骚乱		X	X
参与危险或具危害性的活动, 或非商业飞行活动		X	X
因毒品或酒精影响下受伤或住院		X	X
暴力挑衅		X	
吸入毒物、气体或烟雾		X	
在保单的生效日期或复保日期的2年内已存在的特定状况。此不保事项仅适用于保证受保的保单	X		X

备注: 以上所述内容并非详尽。欲知完整的不保事项, 请参阅保单契约。

重要事项

1. 本手册内容或在未经通知下进行更改。
2. 本手册仅供一般参考而已。它并不是受法律约束的契约。所有条款与条件均受保单契约管辖。
3. 请在提呈申请保单前,向您的Maybank销售代理索取一份销售说明,内含保单上的详细条款。请详阅销售说明以确保所述保障符合您的需求,而保费也在可负担范围内。
4. 当我们接获您的保单申请时,我们将发送保单给您以确认保单生效。请参阅保单上具有法律效力的完整保单条款。若您有任何理由下欲取消保单,请在签收保单的15天之内,以书面形式通知我们。保单取消后,我们将归还您已支付的保费若有与申请此保单相关的任何医疗费用将一并删减。
5. 请在保费到期的31天之内支付所有保费。保费到期日将按照保单合同所规定的周期计算,未能按期支付保费将会终止您保单下的所有保障。

若您在保单生效的两年之内取消保单,您可能不获支付任何款项。若在随后的几年取消保单,您所收到的款项或将低于您所支付的保费。

6. 您在这份保单所支付的所有保费,将根据马来西亚税务机关的规定征收费用或税金,包括消费税。此保单可让您有资格获得个人税务减免,但得根据马来西亚内陆税收局的规定及批准。
7. 欲知更多人寿保险或医疗及健康保险的详情,请参阅“人寿保险”的保险资讯手册。手册可在我们的分行获取、向我们的Maybank销售代理索取,或浏览 www.insuranceinfo.com.my。

欢迎致电**1300 88 6688**、亲临任何Maybank分行或浏览**www.maybank2u.com.my**以了解更多详情与条规。

此计划是由 Maybank Banking Berhad (3813-K) 旗下的子公司 Etiqa Life Insurance Berhad (1239279-P) 所承保。Etiqa Life Insurance Berhad 是在2013年回教金融服务法案的授权下经营并由马来西亚国家银行监管。Etiqa Life Insurance Berhad 位于 Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof, 59000 Kuala Lumpur。此计划是由Malayan Banking Berhad (3813-K) 所发行。其总公司位于Menara Maybank, 100 Jalan Tun Perak, 50050 Kuala Lumpur。

免责声明: 本手册只提供简短的说明, 并不详尽。它仅供参考而已。欲知更多详情, 请参阅保单契约。附带条款和条件。

